



Acknowledgements

The Government of Canada expresses its appreciation to the Government and people of Ireland, the Cork County Council and the Cork Corporation for the many courtesies and kindnesses in the aftermath of the tragedy and the construction of the Memorial at Dunmanus Bay.

The monument was designed, crafted and constructed by Mr. Ken Thompson of Carrigtwohill, County Cork. The Government of Canada expresses its appreciation to Mr. Thompson for the understanding, sensitivity and dedication he brought to this outstanding work.

Remerciements

Le Gouvernement du Canada exprime sa gratitude au Gouvernement et au peuple irlandais, au Conseil du comté de Cork et au Conseil municipal de Cork pour la prévenance et la générosité dont ils ont fait preuve au lendemain de la tragédie ainsi que pour la construction du monument à Dunmanus Bay.

Le monument a été conçu et réalisé par M. Ken Thompson, de Carrigtwohill dans le comté de Cork. Le Gouvernement du Canada est reconnaissant à M. Thompson de la compréhension, de la sensibilité et du dévouement qu'il a apportés à l'exécution de cette oeuvre remarquable.